

## Syria

## سوريا

1. **Peace and order** to return to Syria, and **mending of the wounds of the present war, & a sounion according to God's will**. Praise for the revival that is occurring in **Damascus, Aleppo, Lattaqieh Tartous Hasakah**. Praise for the **reopening of three of the previously closed churches last year**. Praise for the new churches in **Mashtal Helou, Damascus Jerimana Lattaqieh, Soueida & Homs**. Pray for their growth.
2. For the **Youth and Sunday school** meetings to continue to grow. Praise for the **'New Movie Damascus'**, Pray for it's impact.
3. Effective **ministry among the two millions Iraqi Refugees** that are in Syria. Pray for their ministries in Damascus, Aleppo, Hasakah & Jerimana to bring more fruit.

1. استتباب الأمن والاستقرار في سوريا. والتنام جروح الحرب الحالية وحل الأزمة بحسب مشيئة الرب. تمجيد للرب لأجل ازدهار عمله في أماكن عديدة: دمشق، حلب، اللاذقية، طرطوس والحسكة. شكر للرب من أجل إعادة افتتاح ثلاثة من الكنائس التي كانت قد أغلقت السنة الماضية. شكر من أجل الكنائس الجديدة في مشتل حلو، دمشق، جريمانا، اللاذقية، السويدية، منطقة حمص. وفي وادي النصارى. طلبة لكي تكمل في نموها.
2. شكر لاجتماعات الشبيبة ومدارس الأحد بقيادة جديدة وفعالة. طلبة لكي يستمر هذا الانتعاش. شكر من أجل "فيلم دمشق" ولزيادة انتشاره وفعاليتته.
3. الخدمة وسط العراقيين المقيمين في سوريا، الذين يفوق عددهم المليونين. طلبة لاستمرار الانتعاش الحاصل في خدمة العراقيين في دمشق، حلب، الحسكة وجريمانا.

## Holy Land (Israel)

## الأرض المقدسة (إسرائيل)

1. Praise for the ministries of **Bassam Ben Nora, & Jack Sara** in the **theological seminary** in **Bethlehem, George Khalil** in **Nazareth**. Pray for continued growth & Safety **for all Arab & Jewish Congregations**.
2. For the **fifty Messianic Congregations throughout the land** to continue to grow. Pray for the ministries of **Revive Israel, Tents of Mercy** and **Hope For Israel** to be even more effective. Pray that all attacks against Israel will not prevail.
3. For order & peace between **the Jews and the Arabs**. And for the **true Peace of Jerusalem that can only come through the Lord Jesus Christ**. Pray for **safety to all members of the government**.

1. شكر وامتنان للرب من أجل خدمات الأخ بسام بن نورا و جاك سارة في معهد اللاهوت في بيت لحم وجورج خليل في الناصرة. صلاة لأجل نمو كل الكنائس اليهودية والعربية (0 طلبة لحماية كل المسؤولين فيها).
2. لأجل نمو للخمسين اجتماع للمسيحيين (0 طلبة لارساليات **Tents of Mercy Hope For Israel & ReviveIsrael** لكي يشمروا في خدمتهم. طلبة لكي لا تنجح كل آلة مصوبة ضد إسرائيل.
3. استتباب الأمن وبداية حل بين اليهود والعرب ولأجل سلام اورشليم الحقيقي بقبول يسوع المسيح. صلاة من أجل حماية خاصة لكل أعضاء الحكومة.

## Iraq

## العراق

1. Praise for the continued safety of the **government and esp. president Jalal Talabani**. Pray for **the peace of Iraq** to become evident, and for the **persecution of Christians in Baghdad & Mosul to cease**. Pray for **ministries among displaced Iraqis**, to be effective.
2. Praise for the significant growth of Christian work in **Kurdistan**. Pray for safety to **all evangelical churches in Kurdistan, esp. the churches in Arbil, Dahuk, & Sulimanya**. Praise for **printing of the NT, pray for the completion of the OT in the Kurdish Language**.
3. Praise for the continued work in the **churches of Baghdad** despite all difficulties. Pray for continued **safety to all believers and pastors in Iraq**. Pray that **all evangelical churches be officially registered**.

1. شكر وامتنان لثبات وحماية الحكومة والرئيس جلال طالباني. صلاة لترسيخ الأمن في كل البلاد وحماية خاصة للمسيحيين المضطهدين في بغداد وفي الموصل. طلبة لكل النازحين من العراق لكي تُثمر الخدمة في وسطهم.
2. شكر للرب من أجل النمو الكبير للخدمة في المنطقة الكردية. صلاة من أجل الكنائس الإنجيلية في أربيل وفي دهوك، في السليمانية وفي المنطقة الكردية. شكر لطباعة العهد الجديد وطلبة لإنهاء ترجمة العهد القديم بالكردية.
3. شكر و امتنان من أجل انتعاش العمل الروحي في بغداد بالرغم من كل الصعوبات. صلاة من أجل حماية كاملة للمؤمنين في العراق ولكل الخدام. طلبة للسماح بالتسجيل الرسمي لكل الكنائس الإنجيلية.

## USA

## أمريكا

1. Praise for the National **freedom we enjoy to share the gospel**. Pray for **salvation of all unbelievers**, & that God will **stem the rising tide of gross sin & immorality**. For **Christian pastors** in USA to continue to **preach the pure gospel**. Pray that the **churches** will fulfill their role in **missions inside and outside the U.S**. Pray also for **God's will in the coming presidential elections**.
2. Support & encouragement for all workers & organizations working among Arabs & Muslims. Especially **"M.TO M.", Voice of the Refugees and all TV programs, Internet and Radio**.
3. Praise for the effectiveness of **Arabic Christian TV Stations**. Praise that **Al-Karma TV & Others** have expanded to the Middle East. Pray for all **Publication and Media Ministries**, esp. **VOPG & ABO**.

1. شكر من أجل حرية التبشير التي تتمتع بها. طلبة لخلاص النفوس المهالكة. ولكي يكبح الرب جماح الشر الخلقى الطاغى. لكي تصمد الكنائس في أمريكا في نقاوة التعليم الكتابي بالرغم من الضغوط المتزايدة. صلاة لكي تواظب الكنائس في أمريكا على الكرازة بالإنجيل بكل استقامة، وتستمر في عملها الارشالي داخل وخارج أمريكا. طلبة من أجل تميم إرادة الله في انتخابات الرئاسة القادمة.
2. تعاضيد لكل الفعلة والهيئات التي تعمل في أمريكا وخارجها ووسط المسلمين والعرب وخصوصاً "خدمة المسلمين - M.TO M.", "صوت اللاجئين"، وكل خدمات التليفزيون، الانترنت والراديو.
3. شكر للرب لأجل فاعلية القنوات المسيحية العربية الكريمة والقنوات الاخرى في امتدادها حتى الشرق الأوسط. طلبة من أجل خدمات المطبوعات والاعلام وبالأخص "صوت الكرازة بالإنجيل"، و"الخدمة العربية للكرازة بالإنجيل-ABO".